

Bestyrelsesmøde den 27-6 2018

Tilstede: Torben, Per, Ea, Per, Birthe, Ruth og Jette

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
Godkendt

2. Nyt fra bestyrelsen

Vi ønsker at få lavet nogle skilte på parkeringspladserne hvor der står:
Parkering er forbeholdt Søjlegårdens beboere og Deres gæster.

Vi dropper tanken om en Facebook tilknyttet Søjlegården, vi tænker der bliver for meget administration omkring det.

Der kommer noget om den nye container ordning det er på tegnebrættet til om ca. 2 år.
Vi så brochure på hvad der er opsat i Askerød.
I den forbindelse skal vi lige finde ud af noget omkring container skuerne om de evt. Kan bruges til cykler eller andet....

Vi ønsker, at indskærpe, at container pladsen er for beboerne og beboerne som har firma biler skal ikke bruge containerpladsen til deres arbejdsrelateret affald. (Som ikke er relateret til Søjlegården).

Vi skal undersøge om der er mulighed for at lave Flere parkeringspladser og carporte i afdelingen ved ældrecentret.

Der er indflytning i 24 A stuen og 44 D.

Vi kan få telefonpenge 200kr i kvartalet men det blev afslået, vores forbrug er ikke til det.

Naturgrunden er forsat ikke ændret ved nr. 27.

Per har været til møde hos Greve boligselskab hvor der blev delt pjece ud med nyt i afdelingsbestyrelsen. Hvor der i pjecen står noget om markvandring.

Vi ønsker, at der blive sendt et brev om alle de skodder omkring 106 1 sal. Som der bliver smidt ud af vinduet det er til stor irritation og noget griseri.

Det skal også påtales når der hænger tøj og andet ud af vinduerne.

Per har et ønske om at de projekter der bliver sat i gang bliver udført inden for rimeligt tid, det vil sige når vi sætte en deadline bør vi bestræbe os på, at overholde det. Så de datoer som vi fastsætter og aftaler når vi sender ud til beboerne, skal vi overholde, så vi må stramme op på vores aftaler.

Vi har kikket på internet som Kim i 38 C er kommet med. Vi beder Jonatan fra Greve Boligselskabet at undersøge tilbuddet. Anlæg gebyr - grundpakke m.m. skal derefter evt. Op på beboermøde.

3. Nyt fra Ejendomsinspektøren

Søen er blevet ordnet og affaldet derfra er blevet fjernet, vi konstaterer at det er blevet pænt. (det kostede ca. 35.000 at få fjernet affaldet fra søen).

Inspektørkontoret går i gang med check af opgange Og haver den 28 juni.

Preben har indkøbt bord/bænke sæt 4 stk.

4. Henvendelse fra beboerne

Der er blevet klaget over "avis manden" der kører på knallert på en ukristelig tidspunkt, men vi kan nok ikke gøre noget ved problemet.

En beboer har haft problemer med katte, vi skal have nogle flere oplysninger om farve osv.

5. Eventuelt.

Sommertur planlægning. Indkøbsmøde. Kl.14 d.8. August, Birthe, Ruth, Ea og Jette (Torben bestiller brød) indkøbslisten bliver revideret af Birthe og Ruth. Lørdag d. 11 august kl. 10 dækker vi op til morgenmad til sommerturen. Hjælper i bus 1. Torben, Ruth, Per og Jette i Handicap bussen er: Ea, Birthe, Per. Ruth. Torben skal lige tage kontakt til den Gode Viking at der skal stå en øl ud for hver enkelt kuvert. Derefter kan man eventuel få byttet ud til en vand. Mere for at undgå kaos.

Næste møde i bestyrelsen er 29. August Kl. 16.